
 
 

   Lånke menighetsråd 

    
Sandgata 15 

7500 STJØRDAL 

Tlf: 74834220 

Stjørdal 22.04.2025  

 
Vår saksbehandler: HKG Vår ref.: 25/00002-003 Arkivkode: 012.1 

Referat Lånke menighetsråd 24.4.2025  

Sted: Lånke menighetshus, kl. 19.00 
 

Til stede: 

Håvard Vigdenes, Per Annar Hoås, Solveig Helene Elverum Nygård, Solvår Lillemo Reinsberg, Jan Eirik 

Mathisen, Bodil Prestmo, Siw Klevan Engen, Perly Monica Valø (1.vara) 

Kristine Setran 

 

Forfall: Ivar Skjei  

 

Mat: Håvard Vigdenes    

Ord for dagen: Kristine Setran 

Referent på møtet: Per Annar Hoås 

Orienteringssaker: 

10/25 Informasjon fra fellesrådet 

 

11/25 Informasjon fra presten 

Travel tid for soknepresten. Hun slutter som sokneprest til sommeren og går inn i stillingen som 

prost. Hennes siste gudstjeneste er 22 juni 2025.  

 

12/25 Informasjon fra trosopplæringsutvalget 

 

13/25 Status «Lovesongs in Hell» 29 april 2025 

 

14/25 «Kirka vår»   

- Pålogging workshop på neste menighetsrådsmøte.  

- Vi blir bedre kjent med «Kirka vår», hvor vi blant annet ser på statistikken som ligger inne. 

Vedtakssaker:  

13/25 Godkjenning av innkalling og protokoll 

 

 Vedtak:  

Godkjent uten merknader. 

 

14/25 Oppfølging sak 9/25 Utleie kjeller Lånke menighetshus 

Det har blitt avholdt møte med Lånke historielag. Menighetsrådets forslag på leiepris var uaktuell for 

historielaget. Det ble fremsatt et ønske fra historielaget om istandsetting av  HC-toalett i kjelleren. 

Menighetsrådet må ta stilling til dette. 

 

Vedtak:  

Menighetsrådet stiller seg positive til en videre utredning av kostander knyttet til mulig istandsettelse 

av HC-toalett i kjelleren. Menighetsrådet ønsker at husstyret ved Vebjørn Reinsberg samt daglig 

leder for menighet fortsetter dialogen med historielaget for videre fremforhandling av avtale. 



15/25 Lesepult Elvran kapell 

Lesepulten i Elvran kapell oppleves som noe massiv i forhold til kirkerommet. Er det ønskelig å 

utrede muligheten til å fornye denne? Kostnader kan belastes bundet fond 7783 «Gaver Elvran 

kapell» (saldo ca kr. 27 700,-). 

 

Vedtak: 

Menighetsrådet ønsker å utrede saken videre.  

Det må sjekkes opp om lesepulten er en gave fra noen i bygda, eventuelt om det er andre forhold 

som tilsier om den skal tas vare på. Aksjon: Per Annar Hoås sjekker opp dette. 

Terje Rønning har laget prosesjonskorset til kirken. Det kan vurderes om lesepulten kan være i noe 

tilsvarende design. (En enkel tresøyle med plate til bøker/ papirer på toppen.) Per Annar Hoås 

sjekker også om det kan være aktuelt for Terje å ta på seg et slikt design.  

Saken tas opp på nytt når dette er sjekket.  

Det forutsettes at det må foreligge skisse og prisoverslag før endelig vedtak fattes.  

 

16/25 Innkjøp av bord til menighetshuset 

Noen av bordene som står i 1.etg er slitte og bør byttes ut. Innmeldt behov er 3-4 nye bord.  

Kostnad kan belastes drift eller bundet fond 7760 «Gaver Lånke menighetshus» (ca kr. 28 000,-) 

 

 Vedtak:  

Husstyret kan kjøpe inn 4 bord av den typen de har skissert. Prisramme: 3-4000 kr pr bord. Kostnad 

belastes bundet fond 7760. "Gaver Lånke menighetshus".  

 

17/25 Kirkekaffekrok i Lånke kirke 

Det er ønskelig å fornye / oppgradere kirkekaffekroken i Lånke kirke. Kan det settes ned en 

arbeidsgruppe som ser på dette? Bundne fond 7782 «Gaver Lånke kirke» (ca kr. 32 200,-) og/eller 

7785 «Oppussing Lånke kirke rest» (ca kr. 4 200,-) kan brukes til dette. 

 

Vedtak:  

Solveig Reinsberg og Bodil Prestmo arbeider frem et forslag til hvordan kirkekaffekroken kan 

utformes og innhenter priser på eventuelle innkjøp. Saken tas opp på nytt når dette er på plass.  

 

18/25 Høstplanlegging 

 

Vedtak:  

Kirkeverter: 

- 24.og 25. mai (Lånke Kirke): Bodil Prestmo  

- 1. juni (Elvran kapell): Per Annar Hoås  

 

19/25 Felles AU-møter 

Det er en plan om å få på plass jevnlige møter for de fire arbeidsutvalgene (AU) for å bli bedre kjent 

på tvers av soknene, drøfte samarbeid, strategi etc. Hva er Lånke menighet sine ønsker for dette 

arbeidet?   

 

Vedtak:  

Det er ønskelig at fellesrådet samler AU-ene en gang i året med tanke på å informere, planlegge, 

gjennomføre og samordne arbeidet. Dette kan evt. kalles et utvidet fellesråd og kan også ha fokus på 

felles strategiarbeid. 

 

Eventuelt:  
- 50 års konfirmanter 28 september. 

- Kristine Setran svarer ut angående brev fra FAU Lånke skole.  

 

 

Vennlig hilsen 

       for 

Hilde Kristine Grønbeck    Håvard Vigdenes 
Daglig leder i menighet     Leder Lånke menighetsråd 


